
FAU-møte 13.01.21 
 
Tilstede: Renate Macpherson (rektor), Sandra Waage (leder, 6B), Karen Silset (5C), Simen Toska 
(3A), Mariann Solberg Barry (2B), Camilla Brynestad (7B), Eirik Romslo Kleppe (2C), Linn Baug 
(5B), Lisa Landsvik (5A), Tom Lohiniva (7A), Anders Tvedt (1C), Erinice Medea Izaias (4B)  
 
Orientering fra rektor 
• Korona 

• Mye fravær blant lærere i høst, men alt i alt har de opplevd å håndtere det godt 
• Utlyst ny avdelingslederstilling. Nåværende avdelingsleder på 5-7 trinn går tilbake til 

lærerrolle. 

• Fikk et tilfelle på 5. trinn før jul som skapte en del uro. Det er smittevernkontoret som 
vurderer karantene. To klasser var i karantene.  

• Er fortsatt på gult nivå. Har plan for hva som gjøres på evt rødt nivå. Oppdatert plan vil 
oversendes arbeidsgruppe korona i FAU 
 

• Forvaltningsgrevisjon og brukerundersøkelse 

• Har hatt undersøkelse om læringsutbytte og læringsmiljø under korona. Særlig fokus på 
skolestengningen i mars-april/mai 2020, men også noe på oppstart av nytt skoleår, drift 
med smitteverntiltak høsten 2020 og i hvilken grad skolene er forberdt på evt. nye 
perioder med hjemmeskole. Det er blitt gjennomført intervjuer på 21 skoler, bl.a. 
Haukedalen. Intervjuer med rektor, avd.ledere, utvalgte kontaktlærere, elevrådet og repr 
fra FAU. Strukturert intervju med mulighet for noen utfyllende svar. Har ikke mottatt 
noen rapporter foreløpig. Rapport tas opp i FAU når den er klar.  
 

• Vigilo – Status og bruk 

• Vigilo skal være i bruk i alle klasser. Fravær skal registreres der av lærer, men foreldre må 
fortsatt melde på mail. Ingen foreldrekommunikasjon i Vigilo foreløpig. 
 

• Chromebook - Skolens regler for nettvett 
• Alle klasser på mellomtrinnet har fått utdelt  Chrome Books 

• Alle klasser på mellomtrinnet har hatt om nettvett i undervisningen. Skal ha vært synlig 
på arbeidsplanene 

• Holder på å revidere IKT-plan 
 

• Nærmiljøanlegget 

• Har ukentlige byggemøter med entrepenør og kommune 

• Har planer om å delåpne deler av anlegget.  

• Litt forsinkelser pga. underleverandører. Har ikke eksakt tidspunkt for delåpning 

• Er i dialog med BKK om lysanlegget rundt. Viktig med god belysning 

• Ønsker å få i gang aktiviteter gjennom aktivitetsleder i kommunen i starten. Ønsker at 
området blir brukt også på kveldstid. 
 

• Refleksaksjonen.  

• 7A vant refleksaksjonen. Alle klasser fikk i tillegg en fotball av FAU. 

• God bruk av refleks under aksjonen 

• Oppleves at det nå i etterkant er litt mindre bruk av reflekser. Viktig å minne på dette 

• Til neste år kan det gjerne kun deles ut reflekser til 1. trinn. De andre klassene har fått fra 
før 



 

• Møte med SU 21.jan 

• Første SU møte dette skoleåret pga koronasituasjonen 

• FAU leder og nestleder deltar fra FAU. Ellers deltar politiker, repr. fra elevrådet og 
repr. fra lærerne.  

• Sakene er: 
o Konstituering og valg 
o Læringsmiljø 
o Fysisk miljø/ kapasitetsutfordringer 

▪ Har litt kapasitetsutfordringer til høsten. Får en klasse mer enn 
nå. Er i dialog med kommunen om dette. Muligens kan et 
alternativ være at administrasjonslokalene flyttes til brakker på 
lilleplassen og at lærerom omgjøres til klasserom. Dette er ikke 
avklart enda. Å flytte en klasse til en annen skole er ikke et ønsket 
alternativ 

o Trafikk 
o Saker fra FAU 
o Saker fra elevrådet 
o Godkjenne neste års skolerute. 

 
 
Kvalitetsoppfølging 26. februar. Halvdagsmøte. Rektor ønsker møte med arbeidsgruppen for 
kvalitetsoppfølging i forkant av dette. FAU skal spille inn på tema skolemiljø/klassemiljø. 
Ønskelig at hver representant holder et møte med foreldre i sin klasse på dette. Renate lager 
skriv som vi kan sende ut til vår klasse. 
 
Mediakveld med Barnevakten: Blir 23. februar på Zoom for 4. trinn 
I tillegg skal Haukedalen være med på et pilotprosjekt som er et foredrag i samarbeid med 
Barnevakten og Blåkors for alle foreldre 1. februar kl 21-22. Blir på Zoom. Tema er barn og 
gaming med barneskoleforeldre som målgruppe. Gjennomføres gratis for Haukedalen som en 
pilot før lansering. De ønsker da en evaluering i etterkant, sendes ut lenke til enkelt 
evalueringsskjema til alle foreldre i etterkant.    
 
 
Innspill fra FAU:  
Når det kommer ut viktig informasjon om f.eks. smitte, bør det sendes på sms til alle foreldre. En 

kan ikke regne med at alle sjekker hjemmesidene hver dag. Situasjonen rett før jul var litt ekstra 
spesiell siden mange hadde planer med personer i risikogruppen. Viktig at man er så tydelig som 
mulig innenfor taushetsplikten på hva situasjonen er. Rektor kaller inn arbeidsgruppe for korona 
til møte der rutiner og risikovurdering til skolen er tema. 
 
Nærmiljøanlegget: ønskelig at rektor legger ut oppdatering om litt forsinkelser på nettsiden 
 
Refleksaksjon 2021: Bør starte ganske tidlig med innhenting av reflekser fra bedrifter.  
 
17. mai komite: Vanlig rutine er at FAU igangsetter komiteen som består av klassekontaktene på 4. 

og 5. trinn. Mulighetene for 17. mai-feiring er uvisst og temaet har foreløpig ikke vært oppe på 
rektormøte el. FAU anbefaler at 17. mai komiteen bør konstitueres så raskt som mulig. Sandra 
kontakter Renate om dette.  
 



Foreldremøte. FAU ønsker at vi i tillegg til kvelden om gaming med Barnevakten og Blåkors har 
også har et foreldremøte med mobbeombudet. Renate tar kontakt med mobbeombudet om 
dette. 
 
Skoleområde: Bør vi engasjere oss for å utbedre området. Uteplassen på skolen har blitt litt 
glemt. Vi kan ta kontakt med elevrådet om dette. Bør også bruke nærmiljøanlegget i friminutter. 
Sirkulering på uteområdet kan kanskje en del av løsningen. Dette må vurderes opp mot 
koronatiltakene.  
 
Eventuelt: 

• Det oppleves som det er for dårlige ressurser til dysleksiutredning på Haukedalen skole. 
Lang ventetid på utredning. Dette bør FAU engasjere seg i. Muligens er dette aktuelt å ta 
opp i SU. Sandra ber rektor om en oversikt/redegjørelse over ventetider og rutiner 
knyttet til dysleksiutredninger. To skoler i Bergen har fått status dysleksivennlig skole. 

 

• Generelt om saker til FAU:  

• Først forsøkes saken løst direkte med lærer/avdelingsleder 

• Dersom det ikke løser saken tar FAU tak i det 
 

 

Neste møte legges til slutten av februar. FAU-leder finner dato 

 

 

 


